

Mission Prayer Movement: Myanmar and India

Jan 12, 2026

India

Living Hope – Pastor Joshua

Prayer Points:

1. Pray that the school admission process will go smoothly.
2. Praise God that a new tailoring training program has started at the Notunpara Centre.
3. Pray for the house churches to grow both in number and in spiritual maturity.
4. Pray for Manik, an evangelist in our church, as he relocates with his family to Taldi and moves into the house being built by us in Fuchkapara. Please pray for their safety, smooth adjustment, and God's continued provision.

Hills Academy – Rose

Updates and Prayer Points:

Thank God for leading us into the new year and enabling us to continue the work He has entrusted to us.

1. Please pray for the new semester, as classes will be starting tomorrow.
2. Please pray for the teacher recruitment process, as we still need to find three more teachers.
3. Please pray for the construction and renovation work of the teachers' quarters.

Myanmar

Beulah Home – Pastor Joseph

Prayer Points:

1. Please pray for my elder son and youngest son, who are currently staying in Malaysia as refugees.
2. Please pray for the children's growth, both physically and spiritually.
3. Please pray for the study room and learning resources for the 30 children, as these are essential needs at this time.

Joy and Peace – Judson and Sandra

Updates:

1. By God's mercy and grace, we continue serving people affected by conflict, persecution, displacement, and rising humanitarian crises.
2. We are actively networking with local churches and mission workers to provide relief aid and gospel outreach in some of the most remote and difficult conflict zones.
3. Ongoing ministries include relief work for displaced families, outreach to migrants and vulnerable groups, support for earthquake-affected communities, and cooperation with short-term mission teams and local partners through medical and practical services.

Prayer Points:

1. By God's mercy and grace, we continue serving people affected by conflict, persecution, displacement, and rising humanitarian crises.

2. Please pray for God's mercy, grace, and strength as we continue serving people living amid conflict, persecution, and severe humanitarian needs.
3. Please pray for God's provision and guidance for effective gospel outreach in suffering communities, that we may share His love, light, comfort, and hope.
4. Please pray for wisdom, strength, and discernment as we work with local mission workers to help needy areas, proclaim the gospel, and bring hope to those experiencing deep suffering and widespread displacement.
5. Please pray for our relief missions serving displaced families in remote conflict zones, where there is extreme need for food, shelter, and healing. Many families face repeated displacement due to ongoing airstrikes and violent attacks. Please pray for continued aid for families, children, and the elderly, as well as God's protection and guidance for ground mission channels delivering both relief and the gospel.
6. Please pray for outreach to families affected by the earthquake who are living under oppression. There are many barriers to sharing God's Word. We are partnering with local churches and seeking God's guidance and opportunities to share the gospel through practical support and compassionate service.
7. Please pray for outreach missions in the Mae Sot area, serving displaced migrants, vulnerable families, children, youth, and elderly people with disabilities. We have faced challenges in disability outreach this year and seek God's guidance to continue serving them faithfully.
8. Please pray for wisdom and guidance as we develop basic life-skills programs (such as knitting and sewing) for displaced youth and women, helping them generate income and restore dignity and hope.
9. Please pray for the upcoming ministry with short-term mission teams from Hong Kong and collaboration with local mission workers through medical services, pain-relief therapy, and other outreach channels. Due to regional instability related to scam center activities, the situation in Mae Sot remains uncertain. Please pray for God's protection, guidance, and for stability to improve in the coming year.

Nepal

Ebenezer Fellowship Church – Pastor Gambhir

Updates:

1. My wife is currently very busy with church ministry, especially visiting believers and attending house fellowships, while I am occupied with my seminary studies.
2. My daughter has just completed her Grade 5 unit exams.
3. We are thankful for your continued support of our seminary studies and our church ministry.

Prayer items:

1. Please pray for my wife, who is currently very busy with church ministry, especially visiting believers and attending house fellowships.
2. Please pray for our family's transportation needs. We have been praying for a scooter for several years, but we have not yet been able to afford one.
3. Please pray for my daughter's studies and exam results.

4. Please pray for the possibility of a youth seminar and children's camp when the STM team visits Nepal. The previous camps were very fruitful and a great blessing. We leave this entirely in God's hands and according to His plans.

Elohim Church – Pastor Ram

Prayer items:

1. I am thankful to share that I began my **Doctor of Ministry (DMin)** studies last year at **International Theological Seminary (ITS)** through online classes. Please remember me in your prayers for God's wisdom, strength, and provision to successfully complete my doctoral studies.
2. This year, God has opened doors to expand **Elohim Church Ministry**. Five churches from two districts in **Lumbini Province** have requested to join the Elohim Church Network. These churches are mainly from Muslim and Tharu communities in some of the most persecuted border areas of Nepal. Although this is a great responsibility, by God's grace our church mission committee has decided to visit, encourage, teach, and build closer relationships with them. Please pray for divine guidance, supernatural protection, and effective ministry.
3. This year we are also running **four cohorts and eight modules** of the **Barnabas School of Leadership**. One cohort will begin in **Dimapur, Nagaland**, this March. Please pray for God's blessing and for effective training among pastors and leaders.
4. We are preparing a team of **20 evangelists**. Please pray for the effectiveness of this team and for the multiplication of the ministry, both in numbers and in spiritual maturity.
- 5.

宣教禱告運動：緬甸和印度

2026 年 1 月 12 日

印度

活望事工 — Pastor Joshua

代禱事項

1. 請為學校招生／入學程序能順利進行代禱。
2. 感謝神，Notunpara 中心已開始新的裁縫培訓課程。
3. 請為家庭教會在數量與屬靈生命（品質）上的成長代禱。

4. 請為本教會的傳道人 Manik 代禱，他將與家人搬遷至 Taldi，並入住我們在 Fuchkapara 為他們建造的房舍。求主保守他們的安全、適應新環境，並經歷神持續的供應。

山區學校 - Rose 感恩與代禱事項

感謝神帶領我們進入新的一年，使我們能繼續完成祂所託付的事工。

1. 請為新學期代禱，因為課程將於明天正式開始。
2. 請為教師招募的過程代禱，目前仍需要招募多三位老師。
3. 請為教師宿舍的建設工程及整修代禱。

緬甸

Beulah 兒童之家 – Pastor Joseph

代禱事項：

1. 請為我年長的兒子和最小的兒子代禱，他們目前以難民身分居住在馬來西亞。
2. 請為孩子們在身體與靈命兩方面的成長代禱。
3. 請為 30 位孩子的學習空間及學習用品代禱，這些都是目前迫切的需要。

P&J Travel – Judson & Sandar

事工近況更新：

- 靠著神的憐憫與恩典，我們持續在衝突、逼迫、流離失所及人道危機不斷提升的處境中，服事受苦的百姓。
- 我們正與當地教會及宣教同工建立網絡，在最偏遠、最艱難的衝突地區推動救援行動與福音外展。
- 目前的事工包括：援助流離失所的家庭、關懷移民與弱勢族群、服事地震受災家庭，並與短宣隊及本地同工合作，透過醫療與實際行動來服事有需要的人。

代禱事項：

1. 請為神的憐憫、恩典與能力代禱，使我們能持續服事活在衝突、逼迫與嚴峻人道危機中的百姓。
2. 請為福音外展事工代禱，求神供應與引導，使我們能在受苦的社群中分享祂的愛、光明、安慰與盼望。
3. 請為我們在各需要地區服事時，能與本地宣教同工同心配搭代禱，求主賜下智慧與力量，向深陷苦難與大規模流離失所的人宣講福音、帶來盼望。
4. 請為在最偏遠衝突地區服事的救援事工代禱，當地對食物、住所與醫治有極度迫切的需要。許多家庭因持續的空襲與暴力攻擊而反覆流離失所。求主保守救援通道，供應持續的援助，並引導地面事工團隊在送出物資的同時，勇敢傳揚神的愛，帶來生命的更新與轉化。
5. 請為地震受災家庭的外展事工代禱，他們在政權壓迫下生活，傳福音面臨許多攔阻。我們正與本地教會配搭，盼望透過不同的支援行動尋求分享福音的機會，求主親自引導與開路。

6. 請為在 Mae Sot (美索) 地區的外展事工代禱，服事流離失所的移民、弱勢家庭、孩童、青少年及身心障礙的長者。今年在身心教育障外展事工上面臨一些挑戰，懇求主賜下智慧與方向，使我們能繼續忠心服事。
7. 請為我們正在嘗試推動的基礎生活技能計畫代禱（如編織、縫紉），幫助流離失所的青少年與婦女能有基本收入來源，恢復尊嚴與盼望，求主賜下引導與智慧。
8. 請為即將與來自香港的短宣隊，以及本地宣教同工合作的服事代禱，透過醫療服務、疼痛治療及其他管道服事有需要的人。由於詐騙園區問題，Mae Sot 地區局勢仍不穩定，懇求主的保守與引導，並為當地局勢在今年能有所改善代禱。

尼泊爾

Ebenezer Fellowship Church –Gambhir 牧師

代禱事項：

1. 請為我的妻子代禱，她目前非常忙於教會事工，特別是探訪信徒及參與家庭聚會。
2. 請為我們家庭的交通需要代禱。我們已為購買一輛機車禱告多年，但至今仍未能負擔。
3. 請為我女兒的學業與考試結果代禱。
4. 為短宣隊 (STM) 前來尼泊爾時，能否舉辦青少年特會及兒童營會代禱。上一次的營會十分蒙福、成果豐碩；我們完全交託在神的手中，並順服祂的帶領與安排。

以羅欣教會 (Elohim Church) – Ram 牧師

代禱事項：

1. 感謝主，我自去年起在 國際神學院 (International Theological Seminary, ITS) 修讀教牧學博士 (Doctor of Ministry, DMin) 課程 (線上授課)。請為我代禱，求神賜下屬天的智慧、能力與所需的供應，使我能順利完成博士學位。
2. 今年神為 Elohim 教會事工 開啟擴展之門。來自 尼泊爾藍毗尼省 (Lumbini Province) 兩個地區 的五間教會，申請加入 Elohim 教會網絡，這些教會多數來自尼泊爾邊境、受逼迫嚴重的 穆斯林與 Tharu 社群。雖然責任重大，但靠著神的恩典，教會宣教委員會已決定前往探訪、鼓勵、教導，並建立更緊密的關係。請為我們代禱，求主賜下屬天的引導、超自然的保護，以及事工的果效。
3. 今年我們將進行 Barnabas 領袖學校 的四個梯次 (cohorts) 與八個課程模組。其中一個梯次將於今年三月在 印度那加蘭邦迪馬普爾 (Dimapur, Nagaland) 開始。請為牧者與領袖的培訓代禱，求神賜下祝福，使訓練大有果效。
4. 我們正預備一支 20 人的傳福音團隊。請為團隊的服事果效代禱，並求主使事工在人數與屬靈成熟度 上都能倍增。